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Zápis č. 5/2006 
ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 

 v pondělí 7. 6. 2006 v zasedací místnosti Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí. 
 
Přítomno: 13 zastupitelů, Ing. Bartoš se na jednání dostavil později, listina přítomných je založena u 

originálu zápisu  
Omluveni: - 
 
 

JEDNÁNÍ  
 

zastupitelstva města zahájila v 15:00 hodin starostka města Ing. Ivana Červinková, pozdravila všechny přítomné 
a konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů Zastupitelstva města a zasedání je tedy schopné 
usnášení. Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi a jednomyslně schváleni:  
 
Ing. Ivana Červinková - starostka  
Ing. Jiří Bartoš   - místostarosta 
Ing. Jaroslav Kovaříček  - místostarosta 
Ing. Jaroslava Blažková  - tajemnice 

 
Pracovní předsednictvo bylo schváleno 13 zastupiteli - všemi přítomnými členy Zastupitelstva města. 
Zapisovatelem byl jmenován p. Mgr. Zdeněk Douda, vedoucí správního a organizačního odboru.  
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: pí Jiřina Furdová a p. Jan Dedek. 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Ing. Jaroslav Kovaříček - předseda 
Mgr. Miroslava Sahulová - člen 
pí Eva Hejhalová                 - člen 
 
Návrhová komise byla schválena všemi 13 přítomnými členy zastupitelstva. 
 
Program jednání:  
 

1) Členství v síti Zdravých měst 
2) Otevřený dopis právního zástupce firmy TOMBO Choceň, s. r. o. 
3) Výjezd 

 
Program jednání byl schválen 13 členy zastupitelstva. (nepřítomen ing. Bartoš). 
 
Ing. Bartoš se na jednání dostavil v 15:15 hodin.  
 
1)  Členství v síti zdravých měst 
(viz předloha) 
O bodu jednání informovala starostka města ing. Červinková. 
Město bylo od r. 2004 přidruženým členem NSZM. V r. 2005 však nastala změna stanov a přidružené členství 
zaniklo. Město se tedy může stát pouze řádným členem NSZM. Toto členství je pro město přínosem, může tak 
získávat materiály a účast na seminářích zdarma nebo za zvýhodněných podmínek. Členství v NSZM je výhodou 
i při předkládání žádostí o čerpání prostředků z fondů EU. Koordinátorkou je pí Ivona Jasníková a politickým 
zástupcem by se stala Mgr. Jarmila Kánská.  
Na posledním jednání ZM byly o členství v NSZM sděleny veškeré informace.  
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Dotazy: žádné 
 
2) Otevřený dopis právního zástupce firmy TOMBO Choceň, s. r. o. 
S bodem programu seznámila přítomné pí starostka ing. Ivana Červinková. Na besedě k jednání zastupitelstva 
města byl otevřený dopis přečten a proběhla k němu diskuse.  
Paní starostka oznámila, že JUDr. Valter se dostaví na jednání během výjezdu, kdy sdělí další informace a 
zodpoví dotazy zastupitelů. 



 3 

 

USNESENÍ 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí 
konaného v pondělí 7. června 2006 v zasedací místnosti Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí 

 
 
 
ZASTUPITELSTVO MĚSTA 
 
 
 
1. schvaluje  

změnu přidruženého členství na řádné členství Města Kostelec nad Orlicí v Národní síti Zdravých 
měst ČR 

 
2. bere na vědomí 

otevřený dopis právního zástupce firmy TOMBO Choceň s. r. o. 
 
3. pověřuje 

a)  Mgr. Jarmilu Kánskou zastupováním města v projektu Národní síť Zdravých měst ČR 
b)  Radu města k dalšímu jednání v záležitosti „Smlouvy o ubytování ze dne 23. 11. 2004“ s  tím, že   

bude o výsledcích jednání zastupitelstvo města průběžně informovat 
 
 
 
 
 
  
 
 

               starostka města 
  Ing. Ivana Červinková 

 
 
 
Ověřovatelé:    Jiřina Furdová 
 
 
 
 

                        Jan Dedek    
 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Zdeněk Douda, vedoucí správního a organizačního odboru 
V Kostelci nad Orlicí  12. 6. 2006           


